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Wie wil er wonen in een kerk?

Kinderen lopen stage in het dorp: Bedrijf in beeld

Het Reterink: een prachtig toeristisch bedrijf
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Juni 2024, het begin van de zomer en hoogste tijd voor de digitalis, of het vingerhoedskruid. Het is echt prachtig in het bos,  ook dankzij het wat gewelddadige onderhoud door IJssellandschap. Je kunt geen stengel bekijken of er vliegt wel een hommel uit de ene kelk en bij de volgende  kelk naar binnen. Dat mag ik graag zien!

Herbestemming van de  
H. Nicolaaskerk

Wonen in de kerk, wie wil dat nou niet? Maar ho, 

ho, ho, zo ver is het nog lang niet! Het is een moge-

lijke oplossing voor het vraagstuk van ‘wat te doen 

met een kerk die gaat sluiten?’

De werkgroep Herbestemming van Plaatselijk Be-

lang heeft er afgelopen jaar flink aan getrokken en 

nu ligt er een plan. Een plan is nog geen werkelijk-

heid, ook al ziet het er hoopgevend en aantrekke-

lijk uit. De grootste opgave is om een investeerder 

te vinden die brood ziet in het plan.

Het idee is dat de pastorie verbouwd wordt tot 

vijf appartementen. Dat zou moeten kunnen, 

technisch en ook financieel. De kerk zelf is lastiger. 

Het is een groot gebouw en hoe je het ook indeelt, 

er zal veel ‘loze’ ruimte zijn. Het onderhoud zal in 

de toekomst veel vragen van de exploitatie. 

Het idee is nu dat de kerk in tweeën gedeeld wordt. 

Aan de oost-zijde (de kant van het priesterkoor) 

wordt een multifunctionele ruimte gemaakt, een 

soort aula, die aantrekkelijk is voor allerlei activi-

teiten. Een kleine viering, een lezing, een concert, 

een uitvaartbijeenkomst. Een de west-zijde wordt 

een deel afgesplitst waar vier studio’s gerealiseerd 

kunnen worden. Geschikt voor bijvoorbeeld jonge-

renhuisvesting. 

Het is te hopen dat dit plan gerealiseerd kan 

worden. Voor jongeren is het een mooie plek om te 

wonen, al zullen de studio’s niet groot worden. Ik 

hoop het vooral voor de geloofsgemeenschap van 

Lettele, en alle andere Lettelenaren die soms een 

moment van rust en bezinning willen beleven. 

Voor de parochianen kan het een thuis bieden, een 

plek waar zij op eigen initiatief en onder eigen regie 

kleinschalige bijeenkomsten kunnen organise-

ren. Mijn hoop is dan ook dat de vormgeving en 

aankleding van deze diensten een modernere 

uitstraling krijgen, waardoor ze ook jonger en 

moderner publiek zullen aanspreken. Ik weet zeker 

dat daar in Lettele behoefte aan is.

Namens de redactie, Wilma Schepers
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Een evenwichtige mix van maatschappelijke en woonbestemming

teiten als Yoga, of het geven van een lezing, of een 
muziekuitvoering. En ook zou het heel fijn zijn als 
er een aula komt waar uitvaartdiensten gehouden 
zouden kunnen worden. De begraafplaats blijft 
immers gewoon in gebruik. En dan kun je ook 
de samenwerking zoeken met bijvoorbeeld Bras-
Koer, die een koffietafel kan verzorgen.’

Eerste schets
De eerste schets van BOEi toont hoe de pastorie 
verdeeld kan worden in appartementen. In de 
kerk was een tussenverdieping gepland en wa-
ren er verschillende ruimtes voor ontmoeting en 
overleg. Het zag er mooi uit en voor de mensen 
was het duidelijk dat er gekozen was voor multi-
functionele ruimtes die inzetten op spiritualiteit. 
Echter, na flink doorpraten werd het wel duidelijk 
dat de verbouwing van de pastorie tot apparte-
menten financieel wel haalbaar zou zijn, maar dat 
het moeilijk, zo niet onmogelijk zou zijn om voor 
de verbouwing van de kerk financiële dekking te 
vinden. Met het verhuren van vergaderruimte of 
ruimte voor spirituele activiteiten krijg je de ex-
ploitatie niet rond. De werkgroep kwam toen tot 
de conclusie dat ook de kerk deels tot studio's ver-
bouwd zou moeten worden om geld te genereren 
en vroeg BOEi om daar een plan voor te tekenen.
Het kerkgebouw heeft bestemming ‘maatschap-
pelijke activiteit’. Die bestemming moet gewijzigd 
worden en BOEi is gevraagd daarover in overleg te 
gaan met de gemeente. Als er voor de studio's een 
‘maatschappelijke bestemming’ gekozen wordt, 

De werkgroep Herbestemming heeft een jaar 
geleden architectenbureau BOEi de opdracht ge-
geven om de mogelijkheden tot herbestemming 
te onderzoeken. BOEi is gespecialiseerd in her-
bestemming van cultureel erfgoed. In mei 2023 
bespraken de mensen van BOEi en de werkgroep 
de randvoorwaarden voor de herbestemming: wat 
moet er behouden blijven en waar moet een her-
bestemming minimaal aan voldoen? Wat zou dan 
de functie van het gebouw kunnen worden? BOEi 
ontwikkelde een schets van de mogelijkheden en 
Victor Munster presenteerde die op de parochie-
avond op 7 maart. 
Victor: ‘De mensen waren blij met de presenta-
tie. Het is nu duidelijk waar we op koersen. Van 
de pastorie maken we appartementen, en van de 
kerk… Dat was toch moeilijker. Het was al snel 
duidelijk wat niet de bedoeling is. De nieuwe be-
stemming van het kerkgebouw moet passen bin-
nen de beleidslijnen van de Lebuinusparochie. 
Dat betekent geen profane bestemming als gok-
hal of dancing. Wat de werkgroep niet wil is dat de 
activiteiten onder de nieuwe bestemming concur-
rerend zijn met de plaatselijke middenstand of in 
conflict komen met Kulturhus De Spil. We hebben 
in een enquête gevraagd waar de mensen in Lette-
le wel behoefte aan hebben. Al snel werd duidelijk 
dat dat richting stilte, bezinning en een kaarsje 
opsteken gaat. Er zijn al zoveel (rumoerige) activi-
teiten in Lettele, dat is heel goed en gezellig, maar 
de activiteiten onder de nieuwe bestemming van 
het kerkgebouw zouden daar een aanvulling op 
moeten zijn. Je kunt dan ook denken aan activi-

DOOR:  

WILMA SCHEPERS

Presentatie Herbestemming 
kerkgebouw

In vorige De Letter (nummer 2/april 2024) kunt u lezen hoe de parochianen 

van de H. Nicolaaskerk zoeken naar vormen waarin zij ook na 2025 samen 

kerk kunnen zijn. Op 7 maart was er een parochieavond. De coördinatoren 

presenteerden hun gedachten over toekomst van de geloofsgemeenschap 

en Victor Munster presenteerde namens de werkgroep Herbestemming 

welke mogelijkheden zij zien voor het kerkgebouw en de pastorie.
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bijvoorbeeld jongerenhuisvesting of huisvesting 
voor speciale doelgroepen, zou de gemeente daar 
mogelijk wel in mee willen gaan. Zie de platte-
gronden voor een mogelijke indeling van het kerk-
gebouw.

Flinke klus
Victor: ‘Eind juni zal BOEi het eindrapport ople-
veren en dan wacht ons nog een flinke klus: het 
vinden van een investeerder. Het verkopen van 
het complex is uiteindelijk de opdracht voor het 
parochiebestuur. Dat levert ook een spannings-
veld op, want uiteindelijk wil de parochie wel ver-
kopen. Nu zal de parochie beslist rekening willen 
houden met wat mogelijk is en wat is wenselijk 
voor het dorp. Als de gemeente ook wil meewer-
ken, kan het zomaar gebeuren dat het plan wordt 
uitgevoerd. Maar zover is het nog niet, er is nog 
veel onduidelijk en niet-besloten.’
‘Ik ben wel blij met waar we nu staan. In het be-
gin schoten de gedachten alle kanten op. Nu is de 
koers duidelijk. Ook is duidelijk dat we niet gaan 
inzetten op het optuigen van een club die nieuwe 
activiteiten gaat organiseren, daarmee zouden 
we de vrijwilligers van Lettele overvragen. Ik ga 
ervan uit dat het zich zal wijzen. Als er een man-
nenkoor komt dat vraagt of ze mogen oefenen in 
de aula, dan zijn ze welkom. Het kost me soms wel 
moeite dat in dit proces van herbestemming eco-
nomie de boventoon voert. Alsof er ook voor stilte 
betaald zou moeten worden. 
Aan de andere kant, een paar weken geleden 
stond het verhaal van de Nicolaaskerk in de Sten-
tor. Ik word dan prompt gebeld door mensen die 
wel interesse hebben. Maar ik ga er niet over. Ik 
verwijs de mensen door naar het kerkbestuur.’

Tot slot
Victor: ‘Zolang er nog niks duidelijk is, staat het 
ook niet vast dat de kerkdeuren dicht moeten op 
1 januari 2025. De beslissing om de kerk aan de 
eredienst te onttrekken, ligt bij het kerkbestuur 
en zal niet eerder plaatsvinden dan dat er een ko-
per voor pastorie en kerkgebouw gevonden is. Het 
kan ook zo zijn dat er een investeerder gevonden 
wordt, die het prima vindt dat een deel van het 
kerkgebouw in functie blijft. Het vieren van de eu-
charistie is dan echter niet meer mogelijk. Kortom 
we weten het nog niet, we zullen nog even moeten 
dealen met de onzekerheid. Maar ik heb er wel 
vertrouwen in dat het uiteindelijk goed komt.’

MULTIFUNCTIONELE RUIMTE WONEN

PAROCHIE

WONEN

PLATTEGROND | 1E VERDIEPING (SCHAAL 1:100)

HERBESTEMMING ST. NIKOLAASKERK + PAROCHIEHUIS TE LETTELE

PLATTEGROND | BEGANE GROND (SCHAAL 1:100)

HERBESTEMMING ST. NIKOLAASKERK + PAROCHIEHUIS TE LETTELE

WONEN

ENTREE
WONEN

ENTREE
PAROCHIE

PAROCHIE TECHNIEK

WONEN

ENTREE
WONEN

ENTREE
MULTIFUNCTIONEEL

WONEN/
GEMEEN-

SCHAPPELIJK
MULTIFUNCTIONELE RUIMTE
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Belangenbehartiging, scholing en ontspanning

De Aartsdiocesane Boer en Tuindersbond/ABTB, 
afdeling Lettele, werd opgericht op 3 oktober 1917 
met als doel belangenbehartiging van de leden en 
hun gezinnen. Het was een katholieke organisatie 
en – geheel in lijn met die tijd – nam de pastoor 
deel aan de bestuursvergaderingen. Hij was de 
geestelijk adviseur en had grote invloed op het 
ABTB gebeuren. Zonder zijn aanwezigheid was 
het niet mogelijk om belangrijke besluiten te ne-
men.
De contributie werd verdeeld in vier klassen, 
leden zonder koeien betaalden 50 cent. Het lid-
maatschap ging met 50 cent tot 1 gulden omhoog 
per volgende schaal. De hoogste contributie be-

DOOR:  

JOSÉ DISSELHORST - 

DORPSARCHIEF LETTELE

Plattelandsverenigingen in 
Lettele

De braderie op Hemelvaartsdag was een prachtige dag om een deel van 

de collectie van het Dorpsarchief te tonen. Speciale aandacht was er voor 

de plattelandsverenigingen in Lettele. Op maatschappelijk gebied heb-

ben ze veel betekend voor het dorp. In het Dorpsarchief zijn de notulen 

van de verschillende verenigingen opgenomen. In dit artikel een aantal 

feiten en anekdotes.

droeg 3 gulden en dat was voor leden met koeien 
én twee of meer paarden. 
Er werd begonnen met gezamenlijk inkopen van 
bijvoorbeeld kunstmest en steenkolen en er wer-
den werktuigen aangeschaft en verhuurd. Er was 
aandacht voor scholing: in de wintermaanden 
landbouwcursussen met onderwerpen als vee-
voeding, bemesting en dergelijke. Voor meisjes 
waren er huishoudcursussen. In 1919 al werd be-
sloten om de landbouwschool in Raalte tien jaar 
lang een gift te geven van 25 gulden per jaar voor 
het bevorderen van het landbouwonderwijs.

Volle maan

Bij voorkeur werd er door het bestuur vergaderd 
bij volle maan vanwege het ontbreken van straat-
verlichting en de vaak onbegaanbare zandwe-
gen. Het was een hele toer om na afloop thuis te 
komen, maar bij het schijnsel van de volle maan 
bleef men in ieder geval nog op de weg. Tiental-
len jaren bleef het aanmodderen met het slechte 
wegdek en ook de elektrificatie in het gebied was 
een regelmatig agendapunt. In de vergadering van 
21 januari 1957 werd de slechte lichtvoorziening 
in de kerk ter sprake gebracht. Volgens pastoor 
Dröge was dit te wijten aan de verlichting van de 
vele kippenhokken. Er werd dus voorgesteld om 
tijdens de kerkdiensten de lampen in de kippen-
hokken uit te doen!
Een belangrijk feest was dat van de patroonheilige 
St. Isidorus op 15 mei. In de ochtend de kerkelijke 

Bestuur ABTB in 1967 bij het 50-jarige bestaan. 
Van links naar rechts: Willem Spikker, Jan Ten Have, Hein klein Koerkamp, 
Pastoor Scholten, A. Duteweert en Bennie Zandbelt.
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viering en ’s avonds een feest. Op het avondfeest 
kreeg iedere bezoeker twee consumpties, voor de 
heren waren er twee sigaren en de dames kregen 
een gebakje. In een gecombineerde vergadering 
met de besturen van de Jonge Boerenbond en de 
Boerinnenbond werd dit zorgvuldig besproken en 
genotuleerd.
Door de jaren heen ging de aandacht van de ABTB 
niet alleen uit naar agrarische aspecten zoals de 
ruilverkaveling, inkoopverenigingen en de land-
bouwpolitiek, maar ook naar goede voorzieningen 
op het platteland zoals vervolgonderwijs en het 
openbaar vervoer. 

Boerinnenbond

Op 29 april 1947 werd de Boerinnenbond op-
gericht. Vanaf het begin had de bond een druk 
programma van cursussen. In 1951 kreeg de ver-
eniging zelfs de complimenten in de krant over 
het goede winterprogramma. Uit dit programma 
bleek dat het de vereniging ernst was met haar 
taak om de plattelandsvrouwen op een hoger cul-
tureel niveau te brengen.
Naast allerlei huishoudelijke cursussen waren er 
praatmiddagen en lezingen over bijvoorbeeld ta-
feletiquette, omgangsvormen en wellevendheid. 
Bij het onderwerp mode en kleding was frivoliteit 
trouwens uit den boze. Kleding was er voor om 
het lichaam te bedekken en de ziel rein te bewa-
ren. Het mocht niet te kort en te nauw zijn.
Ook de lezing ‘U en uw kind’, over het belang van 
een goede opvoeding, liet aan duidelijkheid niets 
te wensen over. Men moest daar op de kleuterleef-
tijd al mee beginnen, lief en aandachtig zijn en 
het kind godsdienst en vroomheid bij brengen. De 
aandacht voor de opvoeding mocht niet verslap-
pen want na de schooltijd kwam de pubertijd en 
dan zitten jongens vol streken en kunnen ze zeer 
eigenwijs worden. Ook een meisje wordt op die 
leeftijd erg vervelend! Men moest dan veel geduld 
opbrengen.
In 1958 was er een lezing over een goede lichaams-
houding bij het werk. Door aanschaf van elektri-
sche apparaten zoals een wasmachine, stofzuiger 
en strijkijzer zou men bovendien verlichting in 
het werk ervaren. Veel leden kwamen hierop in 
debat met de spreker aangezien er nog maar een 
derde deel van het dorp was aangesloten op het 
stroomnet. 
De blik was niet alleen gericht op gezin en bedrijf 
maar ook op de maatschappij. Er waren lezingen 
over de vrouw in de wereld van vandaag, zuinig 

omgaan met water en elektriciteit en praatavon-
den met de ABTB over de toekomst van de jonge 
boeren en het vervolgonderwijs voor meisjes.
Zeker in de vijftiger jaren was de invloed van de 
kerk nog groot. Zo had ook de Boerinnenbond de 
pastoor als geestelijk adviseur. Hij offerde zelfs 
ooit zijn middagslaapje op voor een bijeenkomst 
en kon zich soms in pittige bewoordingen uitlaten 
over vrijheden die met name de jeugd zich permit-
teerde. De dames werd dan op het hart gedrukt 
om in het gezin de teugels flink aan te trekken.

Het vieren van een bruiloft

Een religieuze gastspreker gaf richtlijnen voor 
het vieren van een bruiloft. Na de huwelijkse in-
zegening in de kerk moest het feest ook op echt 
katholieke wijze gevierd worden. Men moest ko-
men voor het bruidspaar en niet op eigen houtje 
schik maken!
Maar schik maken hoort bij het leven. Naast al dat 
werken en zwoegen is er op zijn tijd een verzetje 
nodig. De kerk en het geloof bleven belangrijk en 
een verenigingsjubileum van de boeren en boer-
innen begon altijd met een Heilige Mis. ’s Avonds 
was het dan tijd voor gezelligheid. Ook de jonge 
boeren en boerinnen werden hiervoor uitgeno-
digd. Daarnaast waren er gezellige gezamenlijke 
uitstapjes en excursies: de IJsselcentrale, de nieu-
we polder, Giethoorn, de Keukenhof en Schiphol.
In de loop der jaren kwamen er steeds meer 
niet-agrarische leden bij. Daarom werd besloten 
om de Boerinnenbond in 1964 een andere naam 
te geven. Dat werd de Katholieke Plattelands Or-
ganisatie/KPO, in 2001 opgevolgd door ZijActief. 
Nog steeds met cursussen (workshops), lezingen, 
aandacht voor maatschappelijke vraagstukken en 
gezellige uitstapjes.
In de volgende Letter aandacht voor de jonge 
boeren en boerinnen, de meisjesvereniging, KPJ 
en de JOL.

Vlag Boerinnenbond Maria Toribia
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Schrikt u steeds 
vaker van de 
kassabon?
Blijf niet rondlopen met geldvragen.

Neem contact op met de gemeente. 

Samen lossen we het op. 

Bel 14 0570 of kijk op:
WWW.DEVENTER.NL/GELDENINKOMEN

Neem contact op voor een vrijblijvende offerte
www.solarlettele.nl     06 -130 22 850     info@solarlettele.nl

Zonnepanelen
Infrarood verwarming

Warmtepompen
Wallbox opladers

Het adres voor:
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WAGEMANS 

Wim Wagemans 
Eigenaar 

Bathmenseweg 21, 7434 PW Lettele 
T 0570-551603 M 06-57714745 
E info@wimwagemans.nl 
www.wagemans.adautobedrijf.nl 

Welkom bij
Autovakmeester

• Vakmeester in alle merken
• Onderhoud & reparatie
• APK-keuring
• A-merk onderdelen
•  Schadeherstel & softwarediagnose
• Behoud van fabrieksgarantie

WAGEMANS 

Wim Wagemans 
Eigenaar 

Bathmenseweg 21, 7434 PW Lettele 
T 0570-551603 M 06-57714745 
E info@wimwagemans.nl 
www.wagemans.adautobedrijf.nl 

www.wimwagemans.nl

deskundig | betrokken | betrouwbaar

Volop toekomst in 
de techniek!

Bekijk meer op: werkenbijloohuis.nl

Word jij onze 
nieuwe collega?  

Wij zoeken collega’s! Van schoolverlaters en  zij-instromers  

die bij ons een leerwerktraject willen volgen tot meer ervaren 

technici. Mensen met interesse in techniek. Toptalenten die houden 

van uitdaging en innovatie. Gedreven vakmensen die hechten aan 

samenwerking en altijd streven naar het beste resultaat.

Wil jij werken in de techniek? Investeer bij ons in jouw ontwikkeling 

en toekomst! Loohuis Installatiegroep heeft meerdere vestigingen, 

onder andere in Apeldoorn, Heeten, Raalte en Zwolle. Er is dus altijd 

wel een vestiging bij jou in de buurt. We ontmoeten je graag!
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www.electriccomfort.nl

Energiezuinige verwarming voor elke vloer
Een snelle, weldadige en aangename warmte

Duurzaam 
comfort

 T 0570 - 55 11 96

www.electriccomfort.nl

Energiezuinige verwarming voor elke vloer
Een snelle, weldadige en aangename warmte

Duurzaam 
comfort

 T 0570 - 55 11 96

Electric Comfort, 
specialist in 
elektrische 
vloerverwarming

Nu de overheid het gasgebruik 
ontmoedigd en steeds meer wo-
ningen gasloos moeten worden 
is het zaak na te denken hoe ook 
in de toekomst te voorzien in de 
behoefte aan warmte. 

Veelal wordt begonnen met het 
isoleren van de vloer, zodat er 
geen warmte verloren gaat, 
daarna worden de verwarmings-
elementen, folies of draden, 
aangebracht. 

Wij zijn u graag behulpzaam bij 
het maken van de juiste afwe-
ging. Bel ons of stuur een mail.

 

info@electriccomfort.nl



Met 16 jaar is Aurelia mijn jongste 
‘slachtoffer’ voor deze rubriek. Ze 
woont nu meer dan zes jaar in Let-
tele aan de Bathmenseweg. Daar-
voor woonde het gezin in Tilburg 
en Deventer. Op haar 7e jaar is Au-
relia al begonnen met turnen. Na de 
verhuizing Deventer/Lettele kon ze 
haar draai niet meer zo vinden in 
de turnwereld. Ze stapte over naar 
teamgym waar ze wel kon blijven 
springen. Het aantal uur trainen 
ging omlaag en misschien belang-
rijker: ‘Mentaal past een teamsport 
ook beter bij me’, zegt ze. 
Met haar 16 jaar is ze nu de jongste 
in het Nederlands seniorenteam 
teamgym. Eén juni jl. heeft het team 
zich helaas op twee tiende punt na 
niet weten te plaatsen voor de EK in 
Baku. Mogelijk mogen ze eind van 
dit jaar wel meedoen aan een inter-
nationale wedstrijd in Italië.

Aurelia heeft het niet van een 
vreemde. Haar ouders hebben el-
kaar bij het turnen leren kennen 

en zijn daarna samen teamgym 
gaan doen. Allebei hebben ze op 
EK-niveau geturnd. Toch hebben 
ze haar nooit gepusht, juist omdat 
ze wisten hoe zwaar de turnwereld 
is. Aurelia wilde helemaal uit zich-
zelf op turnen. Ze volgt nu de oplei-
ding Sport en bewegen bij Aventus, 
daarna wil ze graag door naar een 
hbo-opleiding Medische hulpverle-
ning. Vriendlief en vriendinnen zit-
ten voor het grootste deel ook in de 
turnwereld en snappen dus de pri-
oriteiten die ze soms moet stellen. 
Tot haar 30ste kan ze zeker door-
gaan met deze sport.
Bij het zien van filmpjes, waar Au-
relia met haar team bezig is, krijg ik 
meer en meer respect en bewonde-
ring voor deze sport. Hoe leer je in 
hemelsnaam al deze sprongen aan? 
Hoe knap dat lijf en geest zo samen 
kunnen werken! Wat een discipline 
en spirit zie en voel ik bij al deze 
mensen. Wat een mooie passie om 
het zo samen met elkaar te doen in 
goede harmonie!

Aurelia Selk
De Passie van... 

TEKST: BETTY VAN ENGELEN

PORTRET FOTO: BETTY VAN ENGELEN 

SPORT FOTO"S: AURELIA SELK
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Wat is teamgym? 

Teamgym is een aparte discipline binnen de gymsport/turnsport en sinds 
2010 bestaat er een Europees Kampioenschap. Je kan in drie categorieën 
meedoen: dames, heren en mix-teams. Er wordt op drie onderdelen gestre-
den: mini-trampoline, tumbling en een vloeroefening. De oefeningen wor-
den beoordeeld op het beheersen van een goede techniek, spectaculaire 
sprongen en teamwork. Alle leden van het team nemen deel aan de vloe-
roefening: een mix van dans, gymnastische en acrobatische vaardigheden. 
Een zorgvuldige choreografie op muziek, waarbij de juryleden kijken naar 
de vaardigheden, maar vooral naar de netheid en synchroniciteit. Met de 
mini-trampoline worden drie sprongseries uitgevoerd. De moeilijkheids-
graad loopt op: dubbele salto’s met schroeven tot drievoudige salto’s en mi-
nimaal één keer over het springtoestel. De tumblingbaan is 15 meter lang. 
Elke serie bestaat uit minimaal drie acrobatische elementen zoals een ara-
bier, flikflak, dubbele salto.
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tijd ging besteden aan het boerenbedrijf. Inmid-
dels heb ik het onderwijs zelfs vaarwel gezegd. Nu 
runnen we samen met mijn vader de boerderij van 
mijn familie.’ 

Liefde voor de dieren
De taken zijn goed verdeeld binnen het bedrijf. 
Susan zorgt vooral voor de kalfjes en de adminis-
tratie. Dagelijkse verzorging van de koeien doen 
ze samen. Het moderne boerenbedrijf is steeds 
meer gebaseerd op data, kennis en kunde. Susan 
legt uit, dat de kalfjes hun toekomstige melkkoei-
en zijn. ‘We willen dat ze gezond zijn en zo oud 
mogelijk worden. Een pasgeboren kalfje heeft nul 
weerstand. Net als een mensenbaby monitoren 
we het kalf goed en geven het de biest van de moe-
derkoe te drinken. We kijken of het kalf voldoende 
melk drinkt en hoe de mest is. Ze zijn heel kwets-
baar. Liefde en aandacht voor de kalfjes is heel be-
langrijk voor het verdere leven van het dier. Bij alle 
dieren letten we goed op hun gezondheid. Daarbij 
kijken we naar hun gedrag. Als ze pijn hebben, 
eten ze minder, herkauwen ze minder en geven ze 
minder melk. Via de computer houden we de gege-
vens en het gedrag van alle dieren nauwkeurig in 
de gaten. Wij zijn alle dagen met onze dieren bezig 
en zorgen daar het beste voor.’

Samenwerken met de natuur
Susan geniet erg van haar leven als boerin. ‘Het 
samenwerken met de natuur is prachtig. Zo goed 
mogelijk ervoor zorgen, zodat het ook goed voor 
jou zorgt. De kringloop van koeienmest op het 

‘We hebben een doodnormaal boerenbedrijf. 
Niet-biologisch, geen boerderijwinkel of andere 
activiteiten. Een regulier melkveebedrijf, maar 
voor ons heel speciaal,’ vindt Susan. ‘Het is een 
familiebedrijf dat al zeven generaties bestaat. 
Oorspronkelijk was het een gemengd bedrijf met 
varkens en koeien in een grupstal. Eind jaren 
zeventig kwam de ligboxenstal. Toen in de jaren 
negentig de varkenspest uitbrak, heeft mijn vader 
afstand gedaan van de varkens. De varkensschuur 
is recent omgebouwd tot kalverschuur. We heb-
ben nu 100 melkkoeien, 50 stuks pinken en kalf-
jes en zo’n 50 hectare grond in gebruik. Inmiddels 
hebben we een tweede melkrobot geïnstalleerd.’

Dromen van het boerenleven
‘Ik heb het werk op de boerderij, het werken met 
dieren, altijd erg mooi gevonden,’ vertelt Susan. 
‘Toch was het niet vanzelfsprekend dat ik mijn 
vader zou opvolgen. Enige tijd voor het overlijden 

van mijn moeder sprak 
ik tijdens mijn studie 
Spaans uitvoerig met 
haar over mijn toekomst. 
Hoewel ik een passie 
heb voor de dieren en de 
boerderij, kwam ik toen 
tot de conclusie dat ik 

liever niet dag en nacht gebonden wilde zijn aan 
de boerderij. Ik ging het onderwijs in. Maar toen 
ontmoette ik Remco. Hij heeft een agrarische op-
leiding gevolgd en werkte als zzp-er bij agrarische 
bedrijven. Zijn grote droom was een eigen boerde-
rij. Zo kwam het dat ik in de regio bleef en meer 

DOOR: 

YVONNE HAAXMAN

Susan Kruitbos-ten Have zet 
boerenbedrijf voort

Agrarisch familiebedrijf van zeven generaties

Een typische Sallandse boerderij aan de Harmelinksdijk is tegenwoordig het domein 

van Susan Kruitbos-ten Have en haar man Remco. Samen met vader Henk bestieren ze 

het melkveebedrijf op een plek waar de familie Ten Have al zeker zo’n 200 jaar landbouw 

bedrijft. Dat de boeren het lastig hebben, weten we allemaal. Toch heeft Susan besloten 

het bedrijf van vader Henk voort te zetten.

'Kalfjes zijn heel 
kwetsbaar'
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land, waar het gras van groeit, dat weer voeding 
is voor de koeien en een goede basis voor de melk-
productie. Deze ruilhandel vind ik het allermooi-
ste,’ zegt Susan. ‘Grasland is niet alleen goed voor 
de koeien, maar ook het bodemleven profiteert 
ervan. Gras is een sterk gewas met veel eiwit en 
energie dat de koeien nodig hebben om melk te 
produceren. Koeien kunnen erop lopen en gras 
groeit na het maaien weer aan. Zo verbouwen we 
op ons eigen land het beste krachtvoer. Net als 
bomen neemt gras veel CO2 op en zorgt het voor 
schone lucht. Heel gewoon, en dat is altijd zo ge-
weest, maar tegenwoordig heet het duurzaam. Als 
mijn opa het land verpest had, konden wij nu niet 
meer boeren.’ 

Beleidsmakers grootste risico
Het grootste risico van de boer is tegenwoordig 
het landbouwbeleid en de regels. Er is weinig sta-
biliteit, terwijl de boer naar de lange termijn kijkt. 
‘Het altijd weer een verrassing wat ze nu weer ver-
zinnen. We hebben moeite met het geroep dat de 
boeren de schuld zijn van de stikstofcrisis. Het is 
niet terecht dat men zich blindstaart op stikstof 

en stikstofreductie. Boeren zijn vakmensen. We 
merken dat die vakkennis in Den Haag nog wel 
eens ontbreekt. Je wordt door de overheid gecon-
troleerd tot achter de komma. Dat voelt als wan-
trouwen. Ook wordt 
er veel van achter 
een bureau bedacht, 
terwijl de boer prak-
tisch denkt en kijkt 
naar het weer, het 
land en de dieren. Ik 
ben heel trots op ons familiebedrijf en zou niet 
graag degene zijn die ermee moet stoppen, omdat 
Den Haag dat bepaalt. Wij hopen dat wij de kans 
krijgen het nog lang te mogen voortzetten.’

Met hart en ziel
Dat de boerderij een continubedrijf is, blijkt al 
snel. Tijdens mijn aanwezigheid wordt het vaars-
kalfje Irene geboren. Susan zorgt ervoor dat het 
dier in een schoon hok haar eerste biestmelk 
drinkt. Ze houdt het kalf scherp in de gaten en 
zorgt er met hart en ziel voor. 

‘De ruilhandel met 
de natuur’

Koeien in de wei bij Susan en Remco Kruitbos

In de koeienstal Kalfje Irene vlak na de geboorte Kalfje Irene na verzorging

Susan en Remco bij 
hun favoriete koe
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ROB BRINKMAN
Woning & Projectstoffering

Oerdijk 78a - 7433 AD Schalkhaar - T: 0570 65 74 84 - M: 06 21 53 19 47
E: robbrinkman@live.nl - I: www.robbrinkmanstoffering.nl

tapijt
vinyl
pvc
marmoleum
laminaat
gordijnen
binnen zonwering

Slinkmansweg 2
7433 PC Schalkhaar
t 0570 710 393

info@heerlijkheidlinde.nl
www.heerlijkheidlinde.nl

WINKEL · IJS · LUNCH
ambachtelijk én uit de regio

voor het echte leven…………………………………………………………………... 
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Het zijn misschien wel de leukste weken van hun hele 
schoolcarrière: de laatste acht weken van groep acht. De 
kinderen hebben de stressvolle eindtoets achter de rug 
en ze hebben een keuze gemaakt voor hun middelbare 
school. Wat moet je dan nog doen op school? Nou, vooral 
leuke, en leerzame dingen. Bijvoorbeeld stage lopen bij 
een Lettels bedrijf. 
Elk jaar organiseert de basisschool samen met een aantal 
Lettelse bedrijven twee stagedagen voor ieder kind. Het 
geeft de kinderen de kans om zich een beeld te vormen 
van het werk dat zij in de toekomst zouden kunnen doen. 
De bedrijven doen hun best om er een  superleuke dag van 
te maken. Als ik de verslagen lees (die zijn te lang om af 
te drukken) begrijp ik dat het de bedrijven goed gelukt is. 
Alle kinderen hadden twee super leuke dagen.

Sanne kreeg een dik compliment van Gerard toen ze 
samen aan het wandelen waren. Hij zei: ‘Zo, jij kan 
dat goed, jij bent er voor gemaakt.’ Gelukkig vond 
Sanne het ook leuk om met de mensen te werken, 
al won ze geen enkel spelletje. Helpen op de peuter-
groep van Dreamzzz was nog leuker. Hoe kan het ook 
anders. Sanne heeft ervaring in de gastouderopvang! 
Voor boekjes voorlezen, een gat graven in de zandbak 
en een verdrietig kind troosten, draait Sanne haar 
hand niet om.

Samuël liep een dag mee met Frank de Winter. Frank 
is verkoper bij Leijenaar en zorgt ervoor dat de auto’s 
op de foto komen voor op de website. Foto’s maken 
van auto’s ging Samuël heel goed af. ‘Een geboren fo-
tograaf’, zei Frank. De meeste lol had Samuël in het 
maken van een offerte voor een nieuwe auto voor 
meester. Bij Holvo draait alles om onderdelen en die 
moeten goed gesorteerd in het magazijn en de winkel 
liggen. De monteurs mogen natuurlijk niet misgrij-
pen. Omdat er zo waanzinnig veel onderdelen zijn, is 
dat best een lastige klus.

Voor Wessel werd het een dagje poep en stront: poep 
schuiven in de stal van de Melkbrouwerij en stront 
pompen met een strontpompwagen bij Unicom Oost. 
Zo gaat dat op een boerenbedrijf! Gelukkig hebben 
boerenbedrijven ook van die fantastische grote trac-
tors en shovels en met een beetje geluk mag je daar dan 
ook een stukje mee rijden. Wessel had geluk, hij mocht 
stro verversen. Koeien melken is ook heel apart. Je 
moet er alleen wel vroeg je bed voor uit. Wessel moest 
al om 7:00 uur bij de Melkbrouwerij zijn.

Sanne Kommerkamp liep een dag mee  
bij Erve de Poll en bij Dreamzzz

Samuël Lebon liep stage  
bij Garage Leijenaar en bij Holvo

Wessel Schilstra liep stage bij De Melkbrouwerij  
en bij Unicom OostBedrijf in 

Beeld
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Bij Sign Solutions leerde Loïs dat er heel wat komt 
kijken bij het maken van stickers voor bijvoorbeeld 
de nieuwe apotheek in het Deventer Ziekenhuis: een 
ontwerp maken, mooie kleuren kiezen en de stickers 
op bordjes plakken. 
In Super Lettele kwam Loïs er achter dat er in een 
supermarkt heel veel te doen is. Er zijn veel verschil-
lende taken: broodjes bakken, de kassa bedienen, 
postpakketjes verzenden. Je moet gewoon heel veel 
weten en kunnen.

Erve de Poll biedt dagbesteding voor (dementeren-
de) ouderen. Het is een dolle beestenboel bij Erve de 
Poll: ganzen, kippen, schapen, een kalkoen en wel 100 
varkens. Die moeten natuurlijk gevoerd worden. Dat 
is leuk om te doen, ook voor de ouderen. Stage lopen 
bij Heerlijkheid Linde, tsja, dat betekent natuurlijk 
ijsjes eten! En ijsjes scheppen, en dat is nog niet eens 
zo makkelijk. Helemaal niet als meester dan ook nog 
moeilijke dingen vraagt. Dan knijp je van ellende het 
hoorntje helemaal stuk.

Isis was ’s ochtends in de praktijk in Deventer en ’s 
middag in Lettele. Fysiotherapeut Jeroen legde van 
alles uit over wat hij deed en Isis mocht ook nog een 
beetje meehelpen: ballen overgooien met een cliënt.
De dag bij Bras-Koer was heel leerzaam: wat zijn er 
veel verschillende dingen te doen! Van tafels schoon-
maken tot tafels dekken, van groenten snijden tot 
zakjes vouwen. Vooral lekker en leuk was het eten 
van de zelfgebakken frieten, samen met meester en 
Daan Ehren. Daan had de frietjes gemaakt!

Koeien melken is natuurlijk een ding, maar daar  
hebben ze tegenwoordig een robot voor. Je moet er 
wel nog zelf voor zorgen dat de spenen schoon zijn. 
Het verspreiden van stro met een hooivork is best 
zwaar werk. Maud voelde haar rug! Bij Erve de Poll 
was het koffie (ranja) drinken. Daar sloot Maud tijdens 
het wandelen vriendschap met de aardige Joke, met 
wie ze nog even bij de varkentjes ging kijken. Na het 
appelflappen bakken, aardbeien plukken en kippen  
voeren, was de dag alweer om!

Loïs Klein Koerkamp liep stage  
bij Sign Solutions en Super Lettele

Noor Denissen liep een dag mee bij Erve de Poll  
en Heerlijkheid Linde

Isis Somsen liep een dag mee  
bij Antvelink sportfysiotherapie en bij BrasKoer

Maud Engberink liep stage bij De Melkbrouwerij  
en bij Erve de Poll
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Cas was samen met Daan Schuiling bij de 
Borgelinckshof. Dus: hokken schoonmaken, honden 
uitlaten, ’s middags een fort voor de katten maken 
en daarna nog buiten spelen met de honden. En toen 
was de dag alweer om.
Bij Sign Solutions ging Duco heel veel uitleggen en 
mocht Cas ook zelf wat maken (samen met Abby): 
een eigen naambordje en stickers voor de musical 
(printen en op bordjes plakken).

Borgelinckshof is een dierenpension voor honden 
en katten. Dat betekent veel hondjes knuffelen 
en uitlaten. En schoonmaken (drollen ruimen, 
kattenbakken legen). Leuk was het maken van een 
speelhuis voor de katten. Het was zo leuk dat Daan 
(samen met Cas) langer bleef dan moest. 
Bij Electro World mocht Daan helpen bij het 
monteren en aansluiten van een koelkast in een 
keuken van een klant. Daan was onder de indruk van 
de gereedschapskoffer, die woog wel 25 kilo!

Carice viel met haar neus in de boter: Tom was jarig 
geweest dus was er taart! Maar ze heeft ook hard ge-
werkt: broodjes afbakken en de broodbestellingen 
klaarleggen, verse vracht controleren en in de vakken 
leggen, achter de kassa zitten en spiegelen. 
Bij Dreamzzz werkte Carice op de babygroep. Ze 
mocht twee baby’s de fles geven. Zorgen voor baby’s 
is gewoon heel leuk! Het zou je beroep maar zijn!

Bij Holvo werd Daan meteen aan het werk gezet: er was 
een bestelling binnengekomen en die moest gesorteerd 
worden en de spullen moesten opgeborgen worden in 
de juiste bakjes in de winkel of in het magazijn. Toen 
dat klaar was, mocht hij mee om een hogedrukspuit 
te repareren. Bij Bras-Koer heeft Daan geleerd hoe 
je zelf friet kunt maken: aardappelen schillen, in 
reepjes snijden, dan voorbakken en afbakken. Het 
voorbereiden van een restaurant voor de avond is een 
precies werkje: de tafels en stoelen moeten goed staan 
en het bestek moet keurig in het gelid.

Cas van der Tol liep stage bij de Borgelinckshof  
en bij Sign Solutions

Daan Schuiling liep stage bij Borgelinckshof  
en Electro World

Carice Stegeman liep stage bij Super Lettele  
en bij Dreamzzz

Daan Ehren ging een dag naar de Holvo  
en een dag naar Bras-Koer 
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Recordbedrag sponsorloop ‘Make a Wish’
De leerlingenraad van basisschool Sancta Maria organiseerde een 
sponsorloop om geld op te halen voor het goede doel. De jongste 
kinderen liepen rondjes op het kerkplein. Onder luid gejuich van 
het publiek. De oudsten van de school renden een grotere ronde 
om de school. Ze gingen ervoor om zo veel mogelijk geld binnen te 
halen. Sommigen zelfs tot het gaatje… want hoe meer rondes, hoe 
meer geld van hun sponsoren.
Het goede doel is namelijk niet zomaar gekozen door de leer-
lingenraad. Wij hebben van dichtbij mogen meemaken wat de 
stichting Make a Wish kan betekenen voor een ziek kind.

We hebben natuurlijk het geld 
geteld. Dat was een hele klus. 
Met trots maken wij het eindbe-
drag bekend: € 4087,22! 
Waar een kleine school groot in 
kan zijn…

Sponsoren, hartelijk dank voor 
uw bijdrage en support.

De cheque

Overhandiging van de cheque
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Als deze zin wordt uitgesproken is het zover: iemand 
ontvangt een lintje, oftewel een koninklijke onderschei-
ding. Tot onze zeer grote verrassing ontvingen wij op 26 
april uit handen van de burgemeester van Deventer deze 
onderscheiding. Wij bedanken allen die in het diepste 
geheim achter de schermen dit voor ons geregeld hebben. 
Hartelijk dank voor alle felicitaties die we de afgelopen 
tijd uit Lettele en daarbuiten hebben mogen ontvangen!

We zijn trots op onze onderscheiding!
Ans Rekveld, Antoon Bouwmeester,  
Gerard Huis in ‘t Veld

Het heeft Zijne Majesteit de koning behaagd…

Hier vindt u activiteiten die georganiseerd worden door Ontmoeten in Eigen Dorp (OED), KBO Lettele, de Zonnebloem en/of anderen.

Agenda

Oogstfeest en dorpsdiner 
Datum: zaterdag 14 september 
Door: vrijwilligers van de 
Bongerd, met medewerking 
van het kinderkookcafé
Waar: in de bongerd aan de 
Oerdijk
Tijdstip: 
van 15:00 tot 17:30 uur – 
boerenmarkt 
vanaf 15:00 uur – een 
oogstviering in de tuin van 
de pastorie (bij slecht weer 
in de kerk)
vanaf 17:30 uur – 3-gangen 
dorpsdiner in de open-
lucht, bij slecht weer in 
De Spil

Muziek: de stadstroubadour
Informatie: Ruim opgezette 
markt met een bont scala aan 
producten: van zuivel tot ke-
ramiek en van gebak tot cider. 
Leuke activiteiten voor jong 
en oud, gericht op de natuur.

Half augustus kunt u de flyer 
in de brievenbus verwachten 
met gedetailleerde informatie 
over hoe u op te geven voor 
het dorpsdiner.

Bezoek Botermarkt Raalte 
Datum: woensdag 31 juli
Door: Zonnebloem Lettele/
Okkenbroek.
Kosten: € 5,00
Tijdstip: Vertrek 9 uur (u 
wordt thuis opgehaald)
Opgeven bij Anneke Bijster-
veld (0637) 342 735 of
Agnes Spikker (0623) 090 880

Verrassingstocht samen met 
de KBO
Datum: 28 augustus 2024
Nadere informatie volgt.

Open erf bij BuitenDelen
Datum: 31 augustus 2024
Door: bewoners BuitenDelen
Adres: Borgelinksweg 1-17

Tijdstip: tussen 10:00 en 12:30 
uur
Aanmelden: niet nodig
Het erf BuitenDelen wordt nu 
volop bewoond. We nodigen
belangstellende dorpsgeno-
ten uit om te komen kijken, 
vragen te
stellen en koffie/thee te 
komen drinken.
Contactpersoon is Gonny 
Tomassen (0612) 062 990).

Nieuwjaarsbijeenkomst voor 
alle inwoners van het dorp
Save the date: zondagmiddag 
5 januari 
Door: Handbalvereniging 
Lettele, Kulturhus De Spil en 
Voetbalvereniging Lettele 
Waar: Kulturhus De Spil
Het lijkt nog heel ver weg, 
maar toch alvast een bericht-
je over de Nieuwjaarsbijeen-
komst voor alle Lettelenaren. 
Komt allen!

Ontmoeten in eigen dorp/
OED
Datum: iedere dinsdag- en 
donderdagochtend 
Tijd: van 9:30 - 12:30
Door: ZGR
Waar: Kulturhus De Spil
Informatie: oudere inwoners 
van Lettele drinken dan 
samen koffie, doen spelletjes 
of een andere leuke activiteit. 
Als afsluiting eten ze samen. 
De groep wordt begeleid door 
vrijwilligers en op de ach-
tergrond ondersteund door 
Zorggroep Raalte. Iedereen 
kan (tegen een vergoeding) 
meedoen.Wilt u een keer 
komen kijken? Loop gerust 
binnen voor een kop koffie  
en een praatje.

Bestuur en vrijwilligers van de Zonnebloem 
Lettele/Okkenbroek willen iedereen die loten 
hebben gekocht voor de Zonnebloem heel hartelijk 
bedanken. Dankzij uw steun kunnen wij leuke 
uitstapjes organiseren voor onze gasten.

Dank voor uw steun
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of te helpen bij het opsporen van leerproblemen 
bij leerlingen in het middelbaar onderwijs. Als er 
mensen zijn die daarna willen helpen die proble-
men op te lossen, dan wil hij daar graag een keer 
een scholing voor geven. Wel is hij hierbij afwach-
tend: ‘We komen niet van hier. Ik wil ervoor waken 
het idee te geven dat wij als westerlingen komen 
vertellen hoe het moet.’

Toerisme bevorderen
Nadat zij de boerderij Het Reterink gevonden had-
den, bleek het mogelijk om rondom het huis grond 
bij te kopen en ontstond het idee om een camping 
te beginnen. Ed: ‘De gemeente Deventer wilde 
het toerisme bevorderen, dus het was geen enkel 
probleem om een vergunning te verkrijgen. Het 
bestemmingsplan moest wel worden gewijzigd, 
maar dat ging eenvoudig. Het feit dat wij een na-
turistencamping hebben, hoefde niet apart aan-
gevraagd te worden. Dat mag in Nederland overal 
als de plaats geschikt is.’ 
De camping trekt over het algemeen bezoekers 
van middelbare leeftijd, de meeste mensen ne-
men fietsen mee en zoeken de rust en de natuur. 
Ed: ‘Er komen gewone, doorsnee mensen op onze 
camping en naar de appartementen. Mensen die 
het prettig vinden om bloot te kunnen rondlopen 
als de buitentemperatuur het toelaat, zonder daar 
krampachtig over te doen.’ Aanvankelijk was de 
buurt wel wat huiverig voor de opening van een 
camping, maar problemen worden niet ervaren. 
Gezinnen met kinderen komen niet naar Het Re-
terink. Ed: ‘We weren jonge gezinnen niet, maar 

Ed de Boer en Saskia de Gier zijn alweer twaalf 
jaar de eigenaren van boerderij Het Reterink, ge-
legen aan De Butersdijk in Lettele. De camping op 
hun terrein gaat dit jaar het achtste seizoen in. Op 
een door een haag van de openbare weg afgeschei-
den terrein is er plaats voor zestien kampeerders, 
waarbij wordt aangehouden dat er maximaal acht 
campers tegelijk welkom zijn. De oude koeienstal 
is omgebouwd tot vijf luxe appartementen voor 
twee tot vier personen. Er kan gekozen worden 
voor alleen het bed, maar ontbijt is ook mogelijk. 
De voormalige mestsilo op het terrein is omge-
bouwd tot een binnenzwembad en sauna. Alle 
voorzieningen van Het Reterink zijn naturistisch: 
in je blootje kunnen lopen als de temperatuur aan-
genaam genoeg is. Ed: ‘We kampeerden zelf al ja-
ren naturistisch, dus dit was voor ons een logische 
keuze.’
Vanuit hun vorige woonplaats Haarlem gingen Ed 
en Saskia op zoek naar een groot huis om work-
shops en cursussen te organiseren voor mensen. 
Ed was werkzaam als leraar wiskunde en Saskia 
als secretaresse. Daarnaast hadden ze een eigen 
nascholingsbedrijf waarmee ze cursussen gaven 
aan leerkrachten. Ed: ‘Wij gaven workshops in 
Utrecht op onderwijskundig gebied. Ik heb ver-
stand van leren en leervaardigheden. Ik houd me 
vooral bezig met hoe je goed les moet geven, zo-
dat de leerling leert. Een leraar moet gericht zijn 
op hersenactiviteit bij de leerling, dan pas leert 
die.’ Ed heeft verschillende boeken geschreven 
over dit onderwerp en zou zeker genegen zijn om 
hier een keer een lezing over te geven in Lettele 

DOOR: 

JEANNET TIBBEN

Het Reterink: een prachtig 
toeristisch bedrijf 

Domweg gelukkig in Lettele

Een naturistische camping in Lettele? Jazeker! Naturistische kampeerders zijn 

in het algemeen op zoek naar rust en natuur. En die zijn rond Lettele ruim voor 

handen. Acht jaar geleden was het eerste seizoen voor de camping en sindsdien 

hebben heel wat rustzoekers Het Reterink weten te vinden.
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we hebben wel heel bewust geen buitenzwembad 
en geen speelplek of ander entertainment voor 
kinderen. Op die manier hebben onze buren en 
wijzelf geen overlast van lawaai.’ 

Tevreden als we quitte draaien
De camping is de hobby van Ed, hij vindt het leuk 
om met mensen te praten en dingen te organise-
ren zoals Jian Bing bakken (Chinese pannenkoe-
ken), oliebollen bakken of andere gezamenlijke 
maaltijden. Saskia houdt zich bezig met de ver-
huur van de appartementen, al dan niet in com-
binatie met ontbijt. Appartementen zijn te huur 
vanaf minimaal twee nachten, op de camping zijn 
mensen welkom vanaf één nacht. Het succes van 
hun bedrijf is voor een groot deel afhankelijk van 
het weer en varieert van jaar tot jaar. Ed: ‘De kos-
ten van verzekering, energieverbruik en dergelijke 
zijn hoog. Wij zijn tevreden als we quitte draaien.’
Vijf jaar geleden heeft Ed druiven geplant op Het 
Reterink. Ed: ‘Er staan 450 planten van verschil-
lende rassen, half om half verdeeld in rode en wit-
te druiven. Witte druiven telen is makkelijker in 
Nederland, maar rode wijn heeft mijn voorkeur.’ 
Ed is lid van de wijngaardeniersvereniging Sal-
land. De druiven vragen veel onderhoud vanaf 
het voorjaar tot aan de oogst. Ed: ‘Als er mensen 
in Lettele zijn die het leuk lijkt zo af en toe te hel-
pen bij het onderhoud van de wijngaard, dan zijn 
ze van harte welkom. Het is heerlijk ontspannend 

om te werken tussen de druiven. Er moet bijvoor-
beeld gesnoeid en opgebonden worden. Je hoeft 
je hiervoor niet aan te melden, maar kunt komen 
als het je schikt. Bij ons op het terrein kan je blote 
mensen tegenkomen, maar we zijn hier absoluut 
niet dwangmatig in, dus ook gekleed ben je meer 
dan welkom om te helpen.’ 

Alle goede dingen van Lettele
Ed en Saskia hebben samen een prachtig toeris-
tisch bedrijf gerealiseerd op Het Reterink. Alle 
goede dingen van Lettele en omgeving zijn hier te 
ervaren voor de bezoekers, die bij aankomst infor-
matie krijgen aangereikt waarin Super Lettele en 
Heerlijkheid Linde nadrukkelijk vermeld worden. 
Ed: ‘Als je vanuit onze camping vier richtingen 
op fietst, kom je vier keer een andere omgeving 
tegen, bijvoorbeeld de Holterberg, het coulisse-
landschap richting De Achterhoek of het rivieren-
landschap van de IJssel.’ Er zijn diverse musea te 
bezoeken in de omgeving en leuke steden en dor-
pen, dus voor zowel de rustzoeker als de meer ac-
tieve vakantieganger is in onze omgeving genoeg 
te vinden. Ed: ‘Ik wil hier de rest van mijn leven 
blijven wonen. Enige tijd geleden fietste ik langs 
de Schipbeek en toen dacht ik: wat voel ik toch? 
Wat bleek? Ik voelde me domweg gelukkig! Het 
Reterink en de omgeving waarin we wonen, ma-
ken me overmatig gelukkig.’
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0570 - 551271   reserveren@braskoer.nl          www.bras-koer.nl   braskoer_ 

Koffie - lunch  

borrelen - diner  

feesten - events  

vergaderen
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 Dorpsstraat 18-20  |  7437 AJ Bathmen  |  T  (0570) 55 15 18  |  I  www.valans.nl

OPRECHTE INTERESSE

KORTE LIJNEN

PRO-ACTIEF

NUCHTER

BREDE DIENSTVERLENING: 
VOOR MKB, AGRI EN ZORG

A C C O U N T A N C Y

SPECIALIST IN VERF, BEHANG, VLOEREN, 
GORDIJNEN EN RAAMDECORATIE

Boxbergerweg 82 - 7412 BG Deventer
T (0570) 613 730
E info@vanmourikdeventer.nl
I www.vanmourik.voorverfenwonen.nl
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Samenwerken
Er worden veel voorbereidende stappen gezet voor de 
nieuwbouw van de Sancta Maria. Inmiddels denken 
we vanuit verbinding en vertrouwen samen na over de 
toekomst. Bijvoorbeeld hoe het kindcentrum en KDS aan 
elkaar worden gebouwd en op welke manier de ruimtes 
gedeeld kunnen worden. We zijn al best ver met de ideeën 
over samenwerking en uitwisseling en zien dezelfde kan-
sen. Omdat het nu concreter wordt, wordt het ook leuker. 
Het kindcentrum Sancta Maria

We willen dat kinderopvang en school in het nieuwe 
gebouw in elkaar overvloeien. Net als we nu al hebben, 
maar dan nog veel beter en mooier. Daarom zetten we 
steeds meer stappen richting een kindcentrum. Een kind-
centrum is een plek voor kinderen van 0 tot 13 jaar waar 
opvang en school samenwerken vanuit een gezamenlijke 
cultuur. Alle medewerkers in het kindcentrum spreken 
dezelfde taal en houden zich aan dezelfde afspraken en 
routines. Ook werken we vanuit dezelfde thema´s. Dat 
biedt kinderen rust, veiligheid en herkenbaarheid. Vanuit 
een doorlopende leerlijn kunnen kinderen vanuit de 
kinderopvang doorgroeien de school in. De overgang naar 
de basisschool is voor kinderen daardoor minder groot 
en geeft ze een voorsprong als ze op school starten. Als 
kinderen voor of na schooltijd naar de buitenschoolse 
opvang gaan, is er afstemming tussen de leerkracht en 
pedagogisch medewerker zodat de overgang soepel loopt.

Projectgroep
In de projectgroep met gemeente, school en KDS praten 
we over allerlei zaken die te maken hebben met de komst 
van het kindcentrum. Denk aan de inrichting van het 
gebied, parkeren, (verkeers)veiligheid, de manier waarop 

de het kindcentrum (tegen KDS) wordt aangebouwd, et 
cetera. Op de informatieavond deelden we een uitwerking 
van het gebied in twee fases. De tekeningen zijn nog niet 
definitief, maar wel in deze Letter opgenomen.  
We kijken nu bijvoorbeeld nog naar de aansluiting op de 
Bathmenseweg. Op dit moment is er geld voor de uitvoe-
ring van fase 1, maar nog niet voor fase 2. We bekijken 
nog of en hoe we fase 2 kunnen financieren.  

Vervolg en planning
Uit de eerste onderzoeken is gebleken dat er geen be-
lemmeringen zijn om de nieuwe basisschool bij De Spil 
te bouwen. De gemeente is op dit moment druk bezig 
met de ruimtelijke procedures en de vergunningen. Het 
omgevingsplan (het voormalige bestemmingsplan) moet 
worden aangepast, de vergunning voor de bouw van het 
kindcentrum en de aanleg voor het kunstgrasveld moeten 
worden aangevraagd en het parkeren moet worden 
geregeld. Op zijn vroegst kunnen de kinderen in Lettele 
in 2025 naar de opvang en school in een nieuw gebouw. 
Dat is een zeer ambitieuze planning die afhankelijk is van 
de te lopen procedures en een vlotte beschikbaarheid van 
het bouwvlak. Bij bezwaren in de procedures en vergun-
ningen of vertraging van het kunstgrasveld, duurt het dus 
langer.

Tot slot
We bedanken iedereen voor de aanwezigheid, vragen, 
inbreng en betrokkenheid! We verwachten dat we eind 
dit jaar, begin volgend jaar een vervolgavond organiseren 
voor de inwoners van Lettele. 

Terugblik informatieavond nieuwbouw 
Sancta Maria 
Op 21 mei jl. was er een informatieavond over de nieuwbouw voor basisschool Sancta Maria bij Kulturhus De Spil (KDS).  
Ongeveer 65 Lettelenaren ontvingen informatie over de nieuwbouwplannen en de samenwerking tussen de partijen.  
Hieronder vind je een terugblik. 
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Aansluiting
tegenover oprit

Bathmenseweg 45

Ruimte
overhouden voor
evt. extra lokalen

Extra pleinruimte, bijv.
t.b.v.kinderopvang

Gebouwd aansluiten 
op Kulturhus De

Spil, optioneel met
gezamenlijke foyer.

Plein:
ca. 600m²

Gebouw:
ca. 800m²

(vorm
indicatief)

K+R; optioneel overdag 
extra pleinruimte

Fietsverbinding naar
Lettele-Oost

(in planvorming)

Pad richting 
Proeftuin Lettele en 
agrarische gronden

Tijdelijke, overzichtelijke 

Optimale aansluiting 

optioneel uit te breiden 
(o.b.v. norm)

Richting oppakken van 
het historische pad

Tijdelijk handhaven 
huidig parkeerterrein

hool en K+Rhool en K+R

Indicatie bouwvlak 
(uiterste grens nieuwbouw)

Indicatie nieuwe 
bergingen

Uitgangspuntentekening inrichting en positie
Fase 1 | School en K+R

Noot: Dit is een eerste concept. Het ontwerp is nog in bewerking.

Fietskruispunt, gemotoriseerd 
alleen bestemmingsverkeer

Gemotoriseerd alleen bestemmingsverkeer
- aanwonenden (achterzijde)

- landbouwvoertuigen
- nooddiensten/calamiteitenroute

- De Spil: laden en lossen, afvaldiensten, taxi’s, etc.

Optionele
wandelroute

Wandelpad naar
tennisvelden, Spilbos 

en recreatieve 
wandelroutes

Ruimte inpassen 
voor keren 

calamiteiten en 
taxi’s

Locatie openbare
afvalcontainers

Nieuw
parkeerterrein

Uitgangspuntentekening inrichting en positie
Fase 2 | Parkeerterrein, fi etskruispunt en verdere inrichting

Noot: Dit is een eerste concept. Het ontwerp is nog in bewerking.
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Holterweg 136
7434 PB Lettele
Tel. 06 - 30 21 27 36

info@ervedepoll.nl
www.ervedepoll.nl

maaiers, kettingzagen, heggenscharen en 
bosmaaiers

Agroshop   Tuin en park   Technische dienstverlening
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E liane@yourtravel.nl  
M 06 55 34 28 66  

W www.yourtravel.nl/liane 

Reisadviseur, voor ál uw reizen 
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Pastoorsdijk 3

7433 DK Schalkhaar

tel. 0570 - 62 18 77

info@drukkerijevers.nl

www.drukkerijevers.nl

Familiedrukwerk, huisstijl  
drukwerk, groot formaat,  
folders, flyers, printwerk

Speciaal voor u gemaakt.

Binnenwerk Jaarboek 2017_Opmaak 1  16-01-17  10:41  Pagina 28

Pastoorsdijk 3
7433 DK Schalkhaar

tel. 0570 - 62 18 77
info@drukkerijevers.nl

www.drukkerijevers.nl

www.b loemlokaal .n l

bloemenboerderij
bloemisterij

lokaal
natuurvriendelijk

seizoensgebonden
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Beste Lettelenaren,
We kunnen terugkijken op een geslaagd ‘experiment’ voor de jaar-
vergadering. In een heel andere setting hebben wij als PB bestuur 
veel meningen en ideeën van veel leden kunnen horen en hebben 
wij hen kunnen informeren over de zaken die actueel zijn in Lette-
le.  Het jaar is halfom, de vakanties staan voor de deur, fijne zomer!

Martin Obdeijn, voorzitter Plaatselijk Belang

Werkbezoeken in 
Lettele
Vrijdag 28 juni komt Burgemeester Ron 
König op werkbezoek in Lettele. We ma-
ken een rondgang door het dorp om hem 
de meest actuele zaken te laten zien en 
met hem te bespreken. Zoals de ontwik-
kelingen rondom de kerk en de huidige 
basisschool, woningbouw en de nieuw-
bouw van de school bij De Spil. 
Daarnaast komt op 3 juli de gedeputeerde 
van de provincie Overijssel op werkbe-
zoek. Het investeringsvoorstel van het 
programma Leefbaar Platteland is 24 april 
door de Staten aangenomen. De gede-
puteerde gaat een aanvang maken met 
werkbezoeken in de Provincie en brengt 
een bezoek op 3 juli  aan Lettele.

Nieuwbouw 
School
Grote opkomst, uitleg door Bas Noor, 
projectmanager gemeente Deventer, 
Anne Marie van Oldeniel en wethouder 
Duursma. Er werden kritische vragen 
gesteld over het kunstgrasveld/infill. 
Vragen over de inrit tegenover Groot 
Koerkamp. Sportweg autoluw. Fietsers 
die van de noordkant komen zullen dan 
snel de ‘binnendoorweg’ nemen. 

Zie voor een verslag van de gemeente de 
rubriek Letterlijk op pag. 24-25.

Algemene ledenvergadering

Op Hemelvaartsdag hebben we de 
algemene ledenvergadering gehouden 
in een nieuw jasje. Doel was om een 
andere, jongere, doelgroep te bereiken 
en deze op een laagdrempelige manier 
te informeren. Leden zijn via de mail en 
post uitgenodigd voor deze inloop. De 
inloop was dus alleen toegankelijk voor 
leden en mensen die ter plekke lid wilden 
worden. We hebben een inloop gehouden 
in een zaal bij Braskoer waar bij we de 
volgende thema’s via grote posters gepre-
senteerd hebben:
1. Wonen en Leven
2. Wonen en Zorg
3. Infrastructuur en Groen
4. Voorzieningen en Evenementen 

Er was de gehele middag een mooie 
doorloop van bezoekers. We hebben ruim 
80 bezoekers geteld, waaronder ook vele 
mensen die gewoonlijk de jaarvergade-
ring niet bezoeken. Men kreeg koffie en 

een consumptiemunt en voor de kinderen 
was er een zakje chips. Bij de verschillen-
de onderwerpen werd met belangstelling 
gekeken en gediscussieerd. Er stond een 
ideeënbusje waar mensen een goed idee 
voor Lettele konden achterlaten. Daar 
werd goed gebruik van gemaakt. Leuke 
ideeën waren bijvoorbeeld een uitkijkto-
ren in de Oostermaet, een trekbruggetje 
over het Overijssels kanaal, skatebaan, 
bloembakken aan de lantarenpalen in 
het dorp, en nog veel meer. We kijken 
tevreden terug op deze middag waar we 
vele leden hebben gesproken.
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Het is een goed gebruik om in de Letter voor de zomer kort stil te staan bij de financiële situatie van ons Kulturhus. Financieel staat KDS er 
goed voor. Hieronder leest u meer details. Ook organisatorisch kunnen we weer vooruit. We zijn blij met de benoeming van nieuwe commis-
sieleden en bestuursleden. We hopen u allen na de zomer weer terug te zien in ons Kulturhus. Alvast een leuk vooruitzicht: Save the date: 
zondag 5 januari 2025 nieuwjaarsreceptie voor het gehele dorp. De organisatie zal in ieder geval door VVL, HVL en KDS gebeuren.
Aan ieder een fijne zomer toegewenst!

Ad van Wijlen, 
Voorzitter ad interim. 

Jaarrekening
De financiële situatie van ons Kultur-
hus is zeer robuust. Het eigen vermo-
gen en de voorzieningen (voor groot 
onderhoud) zijn meer dan 85 procent  
van het balanstotaal. Het jaar 2023 is 
met een positief resultaat van 14.000 
euro afgesloten, mede door enkele 
eenmalige baten. Het bestuur is te-
vreden over de financiële ontwikke-
lingen. 
De omzet kan over drie categorieën 
worden verdeeld:

2023
 (x1000)

2022
(x1000)

Gebruik/verhuur 
sportzaal 

€ 53 € 44

Gebruik/verhuur 
overige ruimtes 

€ 58 € 46 

Huskamer omzet € 75 € 74

Op een breed front zien we de verhuur 
en gebruik van ruimtes toenemen. 

Groot onderhoud 
Het groot onderhoud is voortvarend 
ter hand genomen. Inmiddels zijn de 
klimrekken vervangen, zal in de eerste 
week van juli de verlichting vervangen 
worden door led (besparing stroom-
kosten 50 procent) en in augustus 
wordt de sportvloer vervangen. Naar 
ampel overleg is, met instemming van 
de deelnemersraad, besloten om de 

nieuwe vloer staalblauw te kleuren. 
Hiermee is voor ieder helder dat de 
vloer vernieuwd is. Voor wie nu al wil 
zien hoe dat eruitziet: deze kleur is 
ook in Zutphen (Hanzehal) toegepast. 
Vernieuwen van het dak wordt direct 
met de bergingen aangepakt. Deskun-
digen zeggen dat het nog wel een jaar-
tje kan wachten.

Bergingen
Met School, SECL, VVL worden ge-
sprekken gevoerd over gewenste vier-
kante meters en de voorzieningen in 
die bergingen. Het streven is dat er in 
juli een eerste schetsontwerp ligt ten 
behoefte van het vergunningentraject.

Benoemingen
Frank de Winter is benoemd in de 
Huskamercommissie als vervanger 
van Frits Ehren. 
Lowieke Oosterwijk vervangt Flori-
mond Fick in de financiële commissie.
Rick Meijerink wordt vanuit bestuur 
de linking pin met de Huskamercom-
missie.

Vijfjarenvisie
Wij zijn begonnen aan een nieuwe vijf-
jarenvisie, waarbij de stip op de hori-
zon 2030 is. Welke rol speelt KDS dan, 
wie zijn de strategische partners, wat 
willen we toevoegen aan het dorp/

KDS of gaan we voor een meer behe-
rende rol? Deze visie, besproken met 
de deelnemersraad, zal dan een lei-
draad zijn voor beslissingen.

Uit de deelnemersraad: 

• Anuska Zandbelt, Arjon Obdeijn 
en Arjan Draaijer zijn benoemd 
tot bestuurslid.

• Jaarverslag 2023 en jaarrekening 
2023 zijn goedgekeurd.

• Jan Jasper van der Linde ver-
vangt Bert Slinkman, als verte-
genwoordiger binnensporten.

• De deelnemersraad heeft inge-
stemd met het bestuursbesluit de 
ambitie voor het realiseren van 
een sporthal te bevriezen.

Basisschool
Gesprekken met de basisschool vin-
den plaats in een constructieve, ont-
spannen sfeer. Wij zijn nu aan het 
inventariseren wat we heel concreet 
van elkaar verwachten op het gebied 
van gebruik van elkaars ruimtes, om 
daarna te gaan bekijken we zaken ge-
meenschappelijk kunnen aanpakken. 
Interessant thema is hoe we beide ge-
bouwen gaan verbinden.
Zie voor een verslag van de informa-
tieavond de rubriek Letterlijk op pag. 
24-25.

Beste Lettelenaren,
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Op zondag 30 juni om 11:00 uur staat de 
muziekkoepel van More Music Orkest weer 
op het terras van Bras-Koer in Lettele voor 
het traditionele openluchtconcert met 
collecte voor de ontwikkelingsprojecten van 
Pater Jan Brinkhof in Peru.
Het concert begint met een optreden van 
More Music Orkest dat een aantal populaire 
nummers laat horen zoals, Hey Brother, 
Valerie en Go like Elijah.  Na de volwassenen 
is de jeugdband van More Music Orkest 
aan de beurt voor een kort optreden. Vanaf 
ongeveer 12:00 uur speelt  de muziekgroep 
Music55 uit Colmschate een selectie uit 
hun repertoire van gouden oude pop- en 
rocknummers. Er wordt rond 13:00 uur 
afgesloten met een aantal nummers die door 
alle muzikanten en zangers van More Music 
Orkest en Music55 gezamenlijk worden 
uitgevoerd. Meezingen en dansen door het 
publiek is toegestaan. De bezoekers kunnen 
ondertussen lekker eten en drinken op het 
terras van Bras-Koer.
Toegang tot het concert is gratis en is op 
ieder moment tussen 11:00 en 13:00 uur 
mogelijk. 

Collecte
Tijdens het concert wordt gecollecteerd 
voor de ontwikkelingsprojecten van Pater 
Jan Brinkhof in Lima, Peru. Dankzij de inzet 
van Pater Jan, die oorspronkelijk uit Lettele 
afkomstig is, worden gaarkeukens gebouwd 

en maaltijden verstrekt en diverse andere 
projecten voor de allerarmsten in Peru 
opgezet.

Informatie
More Music Orkest is een muziekvereniging 
met op dit ogenblik 12 leden en 9 jeugdleden. 
Heeft u zin om met het More Music Orkest 
mee te spelen? Dat kan; er is nog plaats voor 
meer blaasinstrumenten (die in bruikleen 
gegeven worden), voor keyboard, gitaren, 
percussie en andere instrumenten. 
Het volwassenenorkest repeteert op 
maandagavond van 19.30 uur tot 21.30 uur 
in De Spil in Lettele. Voor de jeugd is er een 
Jeugdband met keyboard, drums, gitaren, 
zang en blaasinstrumenten. Ook bij de 
Jeugdband is ruimte voor aanvulling; alle 
instrumenten kunnen een plaats krijgen. 
Jeugdleden kunnen via de vereniging 
muzieklessen op hun instrument krijgen.
Music55 is een muziekgroep van 55-plussers 
uit Colmschate met gitaren, drums, fluit, 
keyboard en zang. Music55 repeteert op 
woensdagmiddag van 17:00 uur tot 19:00 uur 
in het Verbindingscentrum in de Vijfhoek. 
Wie het leuk vindt om met Music55 mee 
te spelen, kan contact opnemen met Wilco 
Sijpersma: wsijpersma@gmail.com.
Meer informatie over het More Music Orkest 
op moremusicorkest.nl en op facebook.com/
moremusicorkest.

Pater Jan Brinkhof-concert
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Specialist voor huis, tuin & dier
 Diervoeders
 Diergeneesmiddelen
 Dieraccessoires
 Gewasbeschermingsmiddelen
 Potgrond
 Bemestingsmiddelen
 Huishoudelijke artikelen
 Tuinartikelen
 Tuingereedschap
 Kleding en schoeisel
 Ruwvoeders en strooisel
 Doe-het-zelf
 Seizoensplanten

Haarle 
Stationsweg 4
Ma t/m vrij      7.30 - 16.30
0548-595 662 

Heeten
Dorpsstraat 51
Ma t/m vrij        8.30 - 18.00
Za 8.30 - 16.00
0572-381 541

www.zuidoostsalland.nl

Voor uw nieuwe en gebruikte Renault,
en alle andere merken

moet je in Bathmen zijn!



autobedrijf

auto in- en verkoop

tankstation

reparatie

schadeherstel

Rudi Welgraven
Spanjaardsdijk 96
7434 RT  Lettele

tel. 0570 - 55 13 73
info@autobedrijfwelgraven.nl
www.autobedrijfwelgraven.nl

autorecycling

zonder afspraak van 
8.30 tot 12.00 uur
op afspraak van

13.00 tot 17.00 uur

APK keuren


